
Protokół Nr LVII/2023 

z sesji Rady Miejskiej w Łazach odbytej w dniu 25 października 2023 roku             

w Urzędzie Miejskim w Łazach, ul. Traugutta 15 

  

Obrady rozpoczęto 25.10.2023 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14.50  tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 Radnych. 

Obecni: 

1. Alfred Bachowski 

2. Antoni Flak 

3. Krzysztof Furman  

4. Anna Garbarczuk 

5. Zenon Głąb 

6. Marta Grzesica 

7. Agnieszka Janus 

8. Justyna Kośmida 

9. Stefan Kubasik 

10. Danuta Ludwikowska 

11. Wiesława Majczak 

12. Justyna Snopek  

13. Renata Supernak 

14. Dariusz Tabas 

 

Nieobecni Radni: 

Edyta Wójcik – nieobecność usprawiedliwiona 

 

Do punktu 1 - Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach – Dariusz Tabas powiedział, że działając na podstawie 

art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku  o samorządzie gminnym otwiera  LVII sesję Rady 

Miejskiej w Łazach kadencji  2018 – 2024. 

Następnie Przewodniczący poinformował, że sesja Rady Miejskiej w Łazach jest transmitowana 

na żywo i utrwalana za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania z sesji                         

są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego  w Łazach i na stronie 

internetowej gminy. 

Nośnik z zapisem audio-video stanowi załącznik do protokołu i jest jego integralną częścią.  

https://www.youtube.com/watch?v=Q7tyHGdhxp4&t=1s 

Podstawą przetwarzania wizerunku osób uczestniczących w sesji są przepisy Rozporządzenia 

Parlamentu Europejskiego i Rady Unii Europejskiej.  

https://www.youtube.com/watch?v=Q7tyHGdhxp4&t=1s


Więcej informacji znajduje się w  Biuletynie Informacji Publicznej tut. urzędu. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Łazach  po  dokonaniu  otwarcia sesji stwierdził,  że  jest  

quorum  Rady  i  w  związku  z  tym  obrady  są prawomocne.                                                                                     

Powitał  wszystkich  przybyłych  na  dzisiejszą  sesję  Rady  Miejskiej  w  Łazach. 

Do punktu 2 - Zatwierdzenie porządku obrad. 

Dariusz Tabas - Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach poinformował, że zgodnie                                      

z § 23 Statutu Gminy Łazy został przedłożony Państwu Radnym proponowany porządek obrad 

wraz  z materiałami.  

Przewodniczący powiedział, że w dniu dzisiejszym wpłynęło pismo od Pana Burmistrza                           

o wycofanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy drodze wewnętrznej na terenie 

Gminy Łazy w miejscowości Rokitno Szlacheckie. 

Rada Miejska w Łazach przystąpiła do głosowania w sprawie wycofania projektu uchwały                        

z porządku obrad. 

W głosowaniu udział brało 14 Radnych: 

 

1. Alfred Bachowski - ZA 

2. Antoni Flak – ZA 

3. Krzysztof Furman - ZA 

4. Anna Garbarczuk – ZA 

5. Zenon Głąb - ZA 

6. Marta Grzesica - ZA 

7. Agnieszka Janus - ZA 

8. Justyna Kośmida - ZA 

9. Stefan Kubasik - ZA 

10. Danuta Ludwikowska - ZA 

11. Wiesława Majczak - ZA 

12. Justyna Snopek - ZA 

13. Renata Supernak - ZA 

14. Dariusz Tabas – ZA 

Następnie Dariusz Tabas - Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach - odczytał porządek obrad. 

Głosowano elektronicznie w sprawie zatwierdzenia porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Alfred Bachowski, Antoni Flak, Krzysztof Furman, Anna Garbarczuk, Zenon Głąb, Marta 

Grzesica, Agnieszka Janus, Justyna Kośmida, Stefan Kubasik, Danuta Ludwikowska, 

Wiesława Majczak, Justyna Snopek, Renata Supernak, Dariusz Tabas 



 

NIEOBECNI (1) 

Edyta Wójcik 

 

Rada Miejska w Łazach jednogłośnie przyjęła porządek obrad LVII sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Łazach odbytej w dniu 27.09.2023 r. 

4. Sprawozdanie Burmistrza o pracy w okresie  międzysesyjnym. 

5. Interpelacje radnych.  

6. Zapytania i wnioski radnych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łazy na lata 2023-2032. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Łazy na 2023 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/87/15 Rady Miejskiej w Łazach       

z dnia 8 grudnia 2015 roku w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości oraz zwolnień od podatku od nieruchomości. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu Gminy Łazy na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym 

do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie ulgi w spłacie należności 

cywilnoprawnej. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję 2024 – 2027. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję 2024 – 2027. 

14. Informacje i sprawy różne.  

15. Odpowiedzi  na  zapytania i wnioski. 

16. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łazach o pracy między sesjami                    

i otrzymanej korespondencji. 

17. Zamknięcie sesji. 

 

Do punktu 3 -  Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Łazach odbytej w dniu              

                          27.09.2023 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach – Dariusz Tabas  przypomniał, że protokół był  

dostępny w Biurze Rady oraz  w wersji elektronicznej zamieszczony był w programie E-sesja.                 

Radni nie wnieśli uwag do protokołu. 

 

Rada  Miejska  w  Łazach  protokół z  sesji  Rady  Miejskiej  w Łazach odbytej                     

w dniu 27.09.2023 r. przyjęła  przez  aklamację. 

 

Do punktu 4 -  Sprawozdanie Burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Maciej Kaczyński - Burmistrz Łaz złożył sprawozdanie o pracy  w okresie 

międzysesyjnym, dostępne tutaj.  

 

Wypowiedź dostępna w linku:                                 

https://www.youtube.com/watch?v=Q7tyHGdhxp4&t=390s 

 

 

https://bip.umlazy.finn.pl/bipkod/18443194
https://www.youtube.com/watch?v=Q7tyHGdhxp4&t=390s


Do punktu 5 - Interpelacje Radnych. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że na sesji Rady Miejskiej w Łazach w dniu                                                  

27 września 2023 roku pisemne interpelacje  złożyli: 

- Radny Zenon Głąb 

- Radny Krzysztof Furman 

- Radna Anna Garbarczuk 

- Radna Marta Grzesica 

 

Na wyżej wymienione interpelacje Burmistrz udzielił Radnym pisemnych odpowiedzi, których 

treść wpłynęła także do wiadomości do Rady Miejskiej w Łazach. Odpowiedzi na interpelacje 

publikowane są na stronie bip.lazy.pl  

 

Na dzisiejszej sesji  interpelacje zgłosili: 

 Radna Renata Supernak w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej oraz w sprawie 

poradnictwa prawnego w gminie 

 Radna Anna Garbarczuk dotyczy:  

- analizy kosztów działalności w Centrum Usług Wspólnych 

- przejścia dla pieszych przy ul. Kościuszki w Łazach 

- podcięcia drzew przy ul. Szklonej i ul. Okólnej 

- zatwierdzania artykułów w Echa Łaz 

 

Pisemne interpelacje Radnych publikowane są na stronie bip.lazy.pl, do pobrania tutaj.                  

 

Wypowiedzi dostępne w linku:                                  

https://www.youtube.com/watch?v=Q7tyHGdhxp4&t=1740s 

 

Do punktu 6 -  Zapytania i wnioski Radnych. 

 

Radny Zenon Głąb wystąpił z wnioskiem o wybudowanie wiaty przystankowej przy ul. 1 Maja 

w Rokitnie Szlacheckim. 

 

Wypowiedź dostępna w linku:                                  

https://www.youtube.com/watch?v=Q7tyHGdhxp4&t=2285s 

Do punktu 7  - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Łazy na lata 2023-2032. 

Dariusz Tabas – Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach poinformował, że w/w projekt 

uchwały był omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej w Łazach w dniu               

23 października 2023 roku.  

 

Opinia Komisji Budżetowej jest pozytywna ( 6 głosów za )  

Opinia Komisji Rozwoju i Promocji jest  pozytywna ( 3 głosy za ) 

 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

 

https://bip.umlazy.finn.pl/bipkod/19956892
https://www.youtube.com/watch?v=Q7tyHGdhxp4&t=1740s
https://www.youtube.com/watch?v=Q7tyHGdhxp4&t=2285s


Głosowano elektronicznie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łazy 

na lata 2023-2032. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Alfred Bachowski, Antoni Flak, Krzysztof Furman, Anna Garbarczuk, Zenon Głąb, Marta 

Grzesica, Agnieszka Janus, Justyna Kośmida, Stefan Kubasik, Danuta Ludwikowska, 

Wiesława Majczak, Justyna Snopek, Renata Supernak, Dariusz Tabas 

NIEOBECNI (1) 

Edyta Wójcik 

Rada  Miejska  w  Łazach  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr LVII/355/2023  w  sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej   Gminy Łazy na lata 2023-2032. 

 

 

Do punktu 8  - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Łazy               

                          na rok 2023. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach poinformował, że w/w projekt uchwały był 

omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej w Łazach  w dniu                                 

23 października 2023 roku.  

 

Opinia Komisji Budżetowej jest pozytywna ( 6 głosów za )  

Opinia Komisji Rozwoju i Promocji jest  pozytywna ( 3 głosy za ) 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach  otworzył dyskusję w sprawie projektu uchwały.  

Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

 

Głosowano elektronicznie w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Łazy na rok 2023. 

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Alfred Bachowski, Antoni Flak, Krzysztof Furman, Zenon Głąb, Marta Grzesica, Agnieszka 

Janus, Justyna Kośmida, Stefan Kubasik, Danuta Ludwikowska, Wiesława Majczak, Justyna 

Snopek, Renata Supernak, Dariusz Tabas 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anna Garbarczuk 

 

NIEOBECNI (1) 

Edyta Wójcik 

 

Rada  Miejska  w  Łazach  większością głosów  podjęła  Uchwałę  Nr LVII/356/2023                   

w  sprawie zmiany  Uchwały  budżetowej  Gminy Łazy  na  rok  2023. 

 



Do punktu 9 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/87/15 Rady Miejskiej  

                         w Łazach z dnia 8 grudnia 2015 roku w sprawie określenia wysokości  

                         stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień od podatku od  

                         nieruchomości. 

 

Dariusz Tabas – Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach poinformował, że w/w projekt 

uchwały był omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej w Łazach  w dniu 

23 października 2023 roku. 

 

Opinia Komisji  Budżetowej jest pozytywna ( 6 głosów za ) 

Członkowie Komisji Rozwoju i Promocji głosowali następująco ( 1 głos za, 1 głos przeciw,                  

1 głos wstrzymujący się) 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach otworzył dyskusję w sprawie projektu uchwały. 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

Głosowano elektronicznie w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/87/15 Rady Miejskiej w Łazach        

z dnia 8 grudnia 2015 roku w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

oraz zwolnień od podatku od nieruchomości. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Alfred Bachowski, Antoni Flak, Marta Grzesica, Agnieszka Janus, Justyna Kośmida, Stefan 

Kubasik, Danuta Ludwikowska, Wiesława Majczak, Justyna Snopek, Dariusz Tabas 

 

PRZECIW (4) 

Krzysztof Furman, Anna Garbarczuk, Zenon Głąb, Renata Supernak 

 

NIEOBECNI (1) 

Edyta Wójcik 

 

Rada  Miejska  w  Łazach  większością  głosów  podjęła  Uchwałę  Nr LVII/357/2023                      

w  sprawie zmiany Uchwały Nr XI/87/15 Rady Miejskiej w Łazach z dnia 8 grudnia 2015 

roku w sprawie określenia  wysokości  stawek  podatku  od  nieruchomości oraz zwolnień              

od podatku od nieruchomości. 

 

 

Do punktu 10 - Podjęcie uchwały sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu Gminy 

Łazy na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się                        

w gminnej ewidencji zabytków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach poinformował, że w/w projekt uchwały był 

omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej w Łazach  w dniu 23 października  

2023 roku. 



Opinia Komisji Budżetowej jest pozytywna ( 6 głosów za )  

Opinia Komisji Rozwoju i Promocji jest  pozytywna ( 2 głosy za ) 

 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

 

Głosowano elektronicznie w sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu Gminy Łazy                           

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym                    

do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Alfred Bachowski, Antoni Flak, Krzysztof Furman, Anna Garbarczuk, Zenon Głąb, Marta 

Grzesica, Agnieszka Janus, Justyna Kośmida, Stefan Kubasik, Danuta Ludwikowska, 

Wiesława Majczak, Justyna Snopek, Renata Supernak, Dariusz Tabas 

 

NIEOBECNI (1) 

Edyta Wójcik 

 

Rada  Miejska  w  Łazach  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr LVII/358/2023  w  sprawie 

przyznania  dotacji  celowej  z  budżetu  Gminy  Łazy  na  prace  konserwatorskie, 

restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytku  wpisanym  do  rejestru  zabytków               

lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków. 

  

Do punktu 11 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie ulgi w spłacie   

                           należności cywilnoprawnej. 

 

Dariusz Tabas - Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach poinformował, że w/w projektu  

uchwały był omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej w Łazach  w dniu                

23 października 2023 roku. 

 

Opinia Komisji Budżetowej jest pozytywna ( 6 głosów za )  

Opinia Komisji Rozwoju i Promocji jest  pozytywna ( 3 głosy za ) 

 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

 

Głosowano elektronicznie w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie ulgi w spłacie należności 

cywilnoprawnej. 

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Alfred Bachowski, Antoni Flak, Krzysztof Furman, Anna Garbarczuk, Zenon Głąb, Marta 

Grzesica, Agnieszka Janus, Justyna Kośmida, Stefan Kubasik, Danuta Ludwikowska, 

Wiesława Majczak, Justyna Snopek, Renata Supernak, Dariusz Tabas 

 

NIEOBECNI (1)   

Edyta Wójcik 



Rada  Miejska  w  Łazach  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr LVII/359/2023  w  sprawie 

wyrażenia zgody na udzielenie ulgi w spłacie należności cywilnoprawnej. 

 

 

Do punktu 12 - Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję 2024 – 2027. 

 

Przewodniczący – Dariusz Tabas poinformował Radnych, że wpłynęła kandydatura Pani Anny 

Szkliniarz na ławnika do Sądu Okręgowego w Sosnowcu. 

 

W dniu 19 października 2023 roku odbyło się posiedzenie Zespołu opiniującego kandydatów   

na ławników do Sądu Okręgowego w Sosnowcu na kadencję 2024-2027. 

Zespół po zapoznaniu się ze wszystkimi dokumentami pozytywnie zaopiniował kandydaturę 

Pani  Anny Szkliniarz na ławnika do Sądu Okręgowego w Sosnowcu na kadencję 2024-2027. 

 

Następnie Przewodniczący poprosił Pana Mecenasa Sławomira Kanię o przedstawienie zasad 

przeprowadzenia głosowania tajnego.  

 

Pan Mecenas Sławomir Kania wyjaśnił zasady przeprowadzenia głosowania tajnego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Tabas poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji 

Skrutacyjnej. Poinformował, że Komisja Skrutacyjna powinna liczyć 3 Radnych. 

 

Radni zgłoszeni do Komisji Skrutacyjnej: 

1. Radny Krzysztof Furman – który wyraził zgodę na kandydowanie 

2. Radna Renata Supernak – która nie wyraziła zgody na kandydowanie 

3. Radna Agnieszka Janus – która wyraziła zgodę na kandydowanie 

4. Radna Justyna Snopek – która wyraziła zgodę na kandydowanie 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach zarządził głosowanie imienne dotyczące składu 

Komisji Skrutacyjnej. Za w/w składem Komisji Skrutacyjnej głosowało 14 radnych. 

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Alfred Bachowski, Antoni Flak, Krzysztof Furman, Anna Garbarczuk, Zenon Głąb, Marta 

Grzesica, Agnieszka Janus, Justyna Kośmida, Stefan Kubasik, Danuta Ludwikowska, 

Wiesława Majczak, Justyna Snopek, Renata Supernak, Dariusz Tabas 

 

NIEOBECNI (1) 

Edyta Wójcik 

 

Rada Miejska w Łazach jednogłośnie ( 14 głosów za ) zatwierdziła skład Komisji Skrutacyjnej: 

1. Radny Krzysztof Furman  

2. Radna Agnieszka Janus  

3. Radna Justyna Snopek  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach -  Dariusz Tabas poprosił Komisję Skrutacyjną do 

przeprowadzenia  głosowania tajnego poprzez wyczytywanie z listy Radnych wg. alfabetu.  



 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – Radna Justyna Snopek przedstawiła wyniki                           

z przeprowadzonego głosowania tajnego celem wyboru Anny Szkliniarz na ławnika do Sądu 

Okręgowego w Sosnowcu na kadencję 2024-2027 jak niżej: 

 

 
 

Rada  Miejska  w  Łazach  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr LVII/360/2023  w  sprawie 

wyboru ławników na kadencję 2024 – 2027.  



Do punktu 13 - Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję 2024 – 2027. 

 

Przewodniczący Dariusz Tabas poinformował, że do Gminy Łazy wpłynęły 2 kandydatury na 

ławników do Sądu Rejonowego w Zawierciu.  

 

W dniu 19 października 2023 roku odbyło się posiedzenie Zespołu opiniującego kandydatów               

na ławników do orzekania spraw w zakresu prawa pracy na kadencję 2024-2027. 

Zespół po zapoznaniu się ze wszystkimi dokumentami pozytywnie zaopiniował kandydatury 

Pani  Anny Picheta i Pana Sławomira Klejnot  na ławnika do Sądu Rejonowego w Zawierciu              

do orzekania spraw w zakresu prawa pracy na kadencję 2024-2027. 

 

Wybory ławników przeprowadza Rada Miejska w głosowaniu tajnym. 

 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – Radna Justyna Snopek przedstawiła wyniki                           

z przeprowadzonego głosowania tajnego celem wyboru Anny Piecheta i Sławomira Klejnot na 

ławnika do Sądu Rejonowego w Zawierciu na kadencję 2024-2027 jak niżej: 

 



 

 

 

Rada  Miejska  w  Łazach  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr LVII/361/2023  w  sprawie 

wyboru ławników na kadencję 2024 – 2027. 

 

 

Do punktu 14 - Informacje i sprawy różne. 
 

W punkcie tym głos zabrali: 

- Radna Renata Supernak w sprawie kursowania autobusów w gminie 

- Radna Anna Garbarczuk – podziękowanie za oddane głosy na projekt rewitalizacji zalewu                    

  w Łazach w ramach budżetu obywatelskiego na 2024 r.  

 

Wypowiedzi dostępne w linku:                                  

https://www.youtube.com/watch?v=Q7tyHGdhxp4&t=4505s 

 

 

Do punktu 15 - Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

 

Pan Maciej Kaczyński – Burmistrz Łaz poinformował, że na złożone na dzisiejszej sesji 

interpelacje i wniosek odpowiedzi zostaną udzielone w formie pisemnej. 

 

Następnie głos zabrał Radny powiatowy Grzegorz Piłka w sprawie bezpieczeństwa na  

przejściach dla pieszych przy drogach powiatowych. 

 

Wypowiedzi dostępne w linku:                                  

https://www.youtube.com/watch?v=Q7tyHGdhxp4&t=4672s 

 

https://www.youtube.com/watch?v=Q7tyHGdhxp4&t=5790s 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=Q7tyHGdhxp4&t=4505s
https://www.youtube.com/watch?v=Q7tyHGdhxp4&t=4672s
https://www.youtube.com/watch?v=Q7tyHGdhxp4&t=5790s


Do punktu 16 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łazach o pracy między  

                           sesjami i otrzymanej korespondencji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach – Dariusz Tabas poinformował,  że  na wspólnym 

posiedzeniu Komisji w dniu 23.10.2023 roku  zapoznał Radnych z korespondencją jaka wpłynęła 

w okresie międzysesyjnym jak również odczytał bieżącą korespondencję. 

 

Korespondencja jest do wglądu w Biurze Rady. 

 

Następnie Przewodniczący poinformował że do Rady Miejskiej w Łazach wpłynęła opinia 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie możliwości spłaty kredytu w kwocie 

4 miliony złotych jak również informacje dotyczące oświadczeń majątkowych składanych                       

za rok 2022: 

- informacja Wojewody Śląskiego dotycząca oświadczeń majątkowych Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Łazach oraz Burmistrza Łaz, 

- informacja Burmistrza Łaz dotycząca złożonych oświadczeń majątkowych przez osoby do tego 

zobowiązane, 

- informacja Naczelnika Urzędu Skarbowego odnośnie analizy oświadczeń majątkowych 

złożonych Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Łazach przez Radnych, 

Wszelkie braki formalne stwierdzone w oświadczeniach majątkowych zostały w trybie 

roboczym uzupełnione przez zainteresowanych. 

 

 

Do punktu 17 - Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach – powiedział, że wobec wyczerpania porządku obrad 

zamyka  LVII Sesję Rady Miejskiej w Łazach. 

 

Protokół sporządziła Iwona Kurzeja                                   

                                                                                     Przewodniczący 

                                                                                  Rady Miejskiej w Łazach 

                                                                                    /-/  Dariusz Tabas 

 

 

 

 


